



EXPLORE EDMONTON

La version française suit

Planning your trip to Edmonton for the YBC Nationals? Here are a few suggestions that may help....

HOTELS: Be sure to book your hotel rooms asap. The rooms we have arranged to have available for attendees will soon be returned to the hotels for sale, which means our rooms will no longer be guaranteed available, and the rates will more than likely increase significantly. Be sure to book asap if you would like to take advantage of our pre-negotiated bookings and rates.

FLIGHTS: Our friends at Explore Edmonton would like to pass along that DIRECT FLIGHTS to Edmonton are the way to go. Edmonton has direct flight options from many locations across Canada. Be sure to check out those options and make your trip to YBC Nationals the quickest and most enjoyable trip it can be.

AIRPORT PARKING: Be sure to check out the option of using Bowl Canada's discount code with Park 'N Fly, which may save you as much as \$10 per day. See details below and on the following page.



PARK'N FLY®



Reserve and Save with Park'N Fly;

Enjoy savings off the online rate when you use **BOWL CANADA's Discount Code [1153534]** when reserving your next stay on the Park'N Fly app or at www.parknfly.ca. Plus, join Park'N Fly Rewards and earn points and perks on every eligible stay. It's the most rewarding way to Park'N Fly. Reservation required to receive discounted rate. Park'N Fly Rewards and app not available in Halifax. Conditions may apply.

Reservations must be pre-booked with either the app or website to implement the discount code.



EXPLORE EDMONTON

Vous planifiez votre voyage à Edmonton pour les Championnats nationaux YBC ? Voici quelques suggestions qui pourraient vous aider...

HÔTELS : Réservez vos chambres d'hôtel dès que possible. Les chambres que nous avons réservées aux participants seront bientôt remises en vente, ce qui signifie que nos chambres ne seront plus garanties et que les tarifs augmenteront probablement considérablement. Réservez dès maintenant si vous souhaitez profiter de nos réservations et tarifs pré-négociés.

VOLS : Nos amis d'Explore Edmonton vous informent que les vols directs vers Edmonton sont la meilleure option. Edmonton offre des vols directs depuis de nombreuses villes au Canada. N'hésitez pas à consulter ces options pour rendre votre voyage aux Championnats nationaux YBC le plus rapide et le plus agréable possible.

STATIONNEMENT À L'AÉROPORT : N'oubliez pas d'utiliser le code de réduction Bowl Canada avec Park 'N Fly, qui pourrait vous faire économiser jusqu'à 10 \$ par jour. Voir les détails ci-dessous et à la page suivante.



PARK'N FLY®



Réservez et économisez avec Park'N Fly

Profitez d'économies sur le tarif en ligne en utilisant le code de rabais [**1153534**] de **BOWL CANADA** lorsque vous réserverez votre prochain séjour de stationnement dans l'application Park'N Fly ou sur www.parknfly.ca. De plus, inscrivez-vous au programme Park'N Fly Rewards et obtenez des points et des avantages lors de chaque séjour de stationnement éligible. C'est la façon la plus avantageuse de se « Parker » et de s'envoler. Réservation requise pour bénéficier d'un tarif réduit. Le programme Park'N Fly Rewards et l'application Park'N Fly ne sont pas disponibles à Halifax. Des conditions s'appliquent.

Les réservations doivent être pré-réservées via l'application ou le site Web pour appliquer le code de réduction.



**YOUTH
BOWL**
CANADA
**Discount
on Airport
Parking**

YBC Nationals families Save on Airport Parking

Use Bowl Canada's discount code (1153534) to save on your airport parking while enjoying the YBC Nationals.

PLUS, unlock exclusive perks with Park'N Fly Rewards.*
It's the most rewarding way to park and fly!

Reserve and save on the Park'N Fly app
or at www.parknfly.ca



PARK'N FLY



Reservation required. Rates are discounted off regular rates and cannot be combined with any other offer or discount.
*Visit www.parknfly.ca/rewards for terms and conditions. Various conditions apply. Park'N Fly is a registered trademark of Park'N Fly Canada Inc.